
Styrelsens i ABC-Klubben kommentarer till motionerna

Motioner om ABC-bladet

Två motioner av Göte Liljegren och en av Sven F Bergman samt en punkt i Hjalmar Molins motion 
handlar om medlemsbladet. Styrelsen anser, att de avskilda punkterna i Hjalmars motion kan behandlas 
på samma sätt som vore de separata motioner.

Om man avlägsnar påståendet i stadgarnas § 13, att föreningen ger ut ett medlemsblad, så kan ändå detta 
göras, utan att det speciellt påpekas i stadgarna. Styrelsen föreslår därför avslag på Götes motion nr 1.

Om lydelsen i stadgarnas § 13 ändras till att man endast bör ge ut en publikation, så är risken stor, att det 
aldrig kommer ut någon. Onekligen minskar då tryck- och distributionskostnaderna, men innan man fattar 
ett sådant beslut bör övriga konsekvenser vara bedömda och vägas in. Det innefattar då minskningen av 
intäkter från medlemsavgifter (många medlemmar loggar aldrig in i föreningens KOM-system och det lär 
också vara många, som inte läser till abc-adressen skickad epost. Hur många av dessa blir kvar, om det 
enda livstecknet från ABC-Klubben är en avi per år om medlemsavgift?).
Styrelsen föreslår därför avslag på Götes motion nr 2.

Hjalmar uppmanar i sin punkt 1 till nedläggning av ABC-Bladet och yrkar bifall till detta. Innan man gör 
detta, bör man ha en lösning klar för distribution av artiklar i annan form och ha visat, att denna
lösning fungerar. Styrelsen föreslår därför avslag på Hjalmars motionspunkt nr 1.

Sven F Bergman  föreslår, att utfästelsen om utgivning av 4 nummer om året av en papperstidning med 
distribution till alla medlemmar ska upphöra med omedelbar verkan, men han yrkar inte på total nedlägg-
ning av tidningen. Denna utfästelse är ett villkor för registrering av tidningen som periodisk skrift, vilket 
har gjorts för att få lägre tryck- och distributionskostnader. Innan man avregistrerar ABC-Bladet som 
periodisk skrift, bör man ha presenterat en uppskattning av utgivningsfrekvens med åtföljande kalkyl över 
kostnaderna. Styrelsen föreslår därför avslag på Svens motion nr 2.

Övriga motioner

Hjalmars motionspunkt 2 om öppning av web-forum att användas i stället för KOM. Det är mycket 
möjligt, att en större del av medlemmarna hellre vill använda ett web-forum, men det finns delade 
meningar inom styrelsen, huruvida det visade exemplet verkligen har en lämplig utformning. Vem som 
helst av medlemmarna kan sätta igång detta och visa att det fungerar och uppskatttas utan att årsmötet 
behöver ge direktiv om det. Styrelsen föreslår avslag på Hjalmars motionspunkt nr 2. 

Om årsmötet ändå skulle bifalla punkt 2, så bör inte KOM-systemet omedelbart avvecklas på grund av 
direktiv från årsmötet, utan det kan i så fall få tyna bort naturligt, när diskussionerna flyttats över till web-
forumet och moderatorerna för KOM-mötena stängt dem eller blivit inaktiva. Styrelsen föreslår därför i 
sådant fall avslag på Hjalmars motionspunkt nr 3.

Göte Liljegren vill att punkten 14 i paragraf 7.8, som handlar om separat val av styrelseordförande, ska 
strykas. Styrelsemedlemmarna är inte eniga, huruvida vi bör föreslå avslag eller tillstyrkan, varför vi helt 
överlåter åt årsmötet att avgöra.

Sven F Bergman vill ha ändringar i stadgarna och föreslår att årsmötet sätter upp en arbetsgrupp för att
diskutera behovet och utforma detaljerade förslag. För vissa av de paragrafer, som Sven nämner, förekom 
vid senaste stadgerevisionen bra motivation till varför de fick sin utformning. Sven kan starta ett KOM-
möte och kalla ihop en arbetsgrupp utan att årsmötet ger direktiv om det. Styrelsen föreslår  avslag på 
Svens motion nr 1.

Klubbens motto kan utan tvekan ändras till något fyndigare, men en ny slogan bör rimligtvis ges längre 
betänketid än vad som ryms inom ramen för ett årsmöte. Hittills har det inte funnits några beslut om 
motto eller slogan. De som använts har skapats av någon funktionär vid något tillfälle. Efter några 
gångers användning utan protester har de fortsatt att användas rent slentrianmässigt. Möjligen bör det 
regleras av ett årsmöte, men i så fall bör det vara bättre förberett med diskussioner i t.ex. något KOM-
möte. Styrelsen föreslår  avslag på Svens motion nr 3.
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